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Egészségügyi Gazdasági Vezetők Egyesülete, 1204 Budapest, Köves u. 1. 

Elnökségi Jegyzőkönyv 
 
Készült: 2023. április 18-án, 13.00 órakor Budapesten videókonferencia formájában megtartott elnökségi 
ülésről. Az ülést Zoom alkalmazással, és személyes jelenléttel kombinálva tartottuk meg. 
 
Jelen vannak: A mellékelt jelenléti íven megjelölt személyek, 12 fő. Szavazati joggal 7 fő.   1. sz. melléklet 
 

Az Elnökség 7 fő igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással levezető elnöknek Béres Margitot, jegyzőkönyvvezetőnek 

Nagy Lindát egyhangúlag elfogadja.  

11/2023 (IV. 18.) számú Elnökségi Határozat  

 
Béres Margit: Megállapítja, hogy az ülés határozatképes. Ismerteti a meghívóban lévő napirendi pontokat. 2. sz. 
melléklet. A jelenlévők elektronikusan előre megkapták az egyes napirendi pontokhoz tartozó anyagokat is. 
Köszönti a résztvevőket.  
 
Az elnökség 7 fő igen szavazattal a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadja.  
12/2023 (IV. 18.) számú Elnökségi Határozat  

 
1. Az EAHM tagság kérdéséről meghozott határozat elfogadása  

Béres Margit: Tájékoztat a beérkezett szavazatokról. Ennek alapján 14 igen szavazat, 3 nem szavazat érkezett a 

szüneteltetésre és ha nem megoldható akkor kilépésre.  

Kertész Márta: Az EAHM Alapszabályát át kell nézni, hogy engedi-e a szüneteltetést.  

Béres Margit: Amennyiben nincs rögzítve ilyen lehetőség, akkor egyértelműen a kilépés fogjuk kezdeményezni. 

Dr. Ari Lajos: Az alapszabályt nem olvasta, de a görögök 3 évig éltek a szüneteltetés lehetőségével. A német és 

osztrák tagországok támogatják a szüneteltetésünket. 

Kertész Márta: Vállalja az EAHM alapszabály értelmezését, de fontoskérdéseket vet fel: Hogyan tudjuk elindítani a 

kérelmet? Az ügymenetet kell meghatározni, ki veszi fel a kapcsolatot, ki intézi? Másik kérdés, hogy a 

szüneteltetésnek milyen előnye van a kilépéssel szemben? Nem kell-e utólag tagdíjat visszamenőleg fizetni? 

Kilépés vagy szüneteltetés esetén is el tudunk menni nemzetközi rendezvényekre, ehhez nem kell tagnak lenni! A 

kilépést is indokolni kell.  

Béres Margit: A struktúrális átszervezésre lehet hivatkozni indokként.  

Kertész Márta: Az elbírálás folyamata időigényes. Van-e időkorlátja, mikortól lehet kilépni? A görögök 

szüneteltetése vajon egy board ülésen baráti alapon meghozott határozat vagy az alapszabály által előírt folyamat 

szerint történt? Szüneteltetés feltételeinek vizsgálata.  

 

Az elnökség 14  fő igen, 3 fő nem, 1 fő tartózkodással elfogadja, az EAHM tagság megszüntetését szüneteltetés valamint ha erre 
mód nincs akkor kilépés formájában. 
13/2023 (IV. 18.) számú Elnökségi Határozat  

 

Az elnökség 7 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, hogy Kertész Márta az EAHM Alapszabályát teljes mértékben átnézi, a 

kilépésre szüneteltetésre vonatkozó minden fontos információt, feltétel rendszert kijegyzetel. Soron következő ülésen erről tájékoztat. 

Az EAHM alapszabálya fent van a mi honlapunkon magyar nyelven. A kilépés és szüneteltetés feltételeit megvizsgálja.. Vállalja, 

hogy Molnár Attilával és Dr. Ari Lajossal is egyeztet, hogy mi a korábbi, kilépés/szüneteltetés gyakorlati folyamata. A gyakorlati 

megvalósítás lehetőségeit megvizsgálja, egyeztet Molnár Attilával és Dr. Ari Lajossal.  

14/2023 (IV. 18.) számú Elnökségi Határozat  

 

Nagy István: Az EAHM honlapján talált egy felületet ahova kérdéseket lehet írni. Javasolja, hogy itt kérdezzük 

meg találgatás helyett, hogy mi a feltétele a kilépésnek.  

 
Az elnökség 7 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, hogy az EAHM tagság felmondását az EAHM honlap felületéről 

indítjuk, így egy direkt levél érkezne az EAHM ügyvezetéséhez.  

15/2023 (IV. 18.) számú Elnökségi Határozat  
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2. A konszolidáció és a kasszamaradvány hatása az intézmények gazdálkodására, adósságállomány 

alakulása 

Béres Margit: BM értekezleten való részvételéről tájékoztat. Vármegyei intézmények és országos intézetek 

gazdasági igazgatói, valamint a városi kórházak főigazgatói voltak meghívva. Bemutatták, hogy mennyire mennek 

föl az adósságállományok az intézeteknél. Válaszuk, hogy újabb felmérések lesznek az energia fogyasztással 

kapcsolatban. A fővárosi kórházakban ki kell szervezni az üzemeltetést június 1-ig. Ez még költségnövelő tétel 

lesz. Azzal jár, hogy a legtöbb kórházban ez plusz költséget fog generálni. Az üzemeltetéssel kapcsolatos 

közbeszerzés ki van írva, a nyertesről még nem tájékoztattak minket. Ezek mind olyan tényezők, melyek 

befolyásolják a gazdálkodásunkat. Több vonalon kezdődik meg az átszervezés. Vizsgálnak mindent. Sok 

kórházban van költségvetési biztos, ahol jelentősen megnövekszik az adósságállomány ott kirendelik, első 

lépésben pedig a belső ellenőrzési osztály az OKFŐ részéről megnézik az intézkedési tervet és annak alakulását. 

Valószínű a kiszervezési költségeket a kórházak fogják állni. A megyei irányítókórházakon keresztül fog történni 

a kiszervezés. Terveznek finanszírozásváltozást is. A Kórház Szövetségen lesz egy szakértői team megbeszélés, 

ami azt jelenti, hogy 1-2 fő előadó és 25-nek lehet jelentkezni. Erről majd tájékoztat.  

Kertész Márta: Ha felül vagy alul teljesítünk annak mi az eredménye, mi a következménye? Mert ebből nem látunk 

semmit. Addig mindenki azt gondolja, nincs köze hozzá, mert nincs rálátásunk a végeredményre. Náluk a Bajcsy-

ban minden szakma túlteljesít, de nem tudni, hogy ennek megkapják-e a finanszírozását. Egyre kevésbé kapnak 

tájékoztatást.  

Béres Margit: Az ezekkel kapcsolatos levelet megkapták az illetékesek. Kértük a gazdasági igazgatói 

megbeszéléseket, ahol tájékoztathatnának minket.  

Kertész Márta: Valószínűleg a mi kérdéseink számukra zavarók, mert úgy véli, nincs ott egy olyan ember, aki 

kompetensen meg tudná válaszolni. Az egyesületünk jövőképe az egymáshoz fordulás lenne, baráti és kollegiális 

szálakkal.  

Nagy István: Tájékoztat, hogy arra a távterületre, ahol fel vannak téve az adatok, nincs üzemeltetési szerződés a 

NISZ-el. Időnként elküldi a NISZ a szerződést, az OKFŐ meg visszaküldi, hogy nincs rá pénz. Bármerre 

nyúlunk, azt találjuk, hogy nem nagyon van gazdája semminek és nem tudjuk kit kéne felhívni az OKFŐ-nél 

ezzel a problémával!  Tehát az a rendszer, amivel dolgoztok, azon nincs üzemeltetés támogatási szerződés.  

Béres Margit: Ez kétségbeejtő információ. Az adatszolgáltatáshoz feltett kérdéseik sem egyértelműek.  

Fejes Éva: Ugyan ezeket az információkat tudja megosztani kisebb kórházként. A kereskedelmi és ügyvezető 

igazgató szerint tavaly elindultak a tárgyalás sorozatok, és megrekedtek. Az adataikról nincsenek információik. 

Lassú a rendszer és minőségromláshoz vezet, plusz időigényes. Nincs kihez fordulni a problémával, nem kap 

tájékoztatást bárkinek ír.  

Nagy István: Javasolja, hogy ezzel kapcsolatban írjunk egy levelet, mint EGVE, hogy az összes kórházban ilyen 

problémákat tapasztalunk és vizsgálják meg.  

 

Az elnökség 7 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, hogy az EGVE levelet ír az adatszolgáltatásokkal, üzemeltetéssel 
kapcsolatos problémákról az OKFŐ részére. 
16/2023 (IV. 18.) számú Elnökségi Határozat  

 

3. Egészségügyi intézmények üzemeltetésének átvételénél felmerült kérdések 

Császár László: Ti már megkaptátok azokat a táblákat, melynek kitöltése nem 5 perces feladat. És most ezt össze 

kell szedni minden intézményre vonatkozóan. Erre mennyi időt kaptatok?  

Béres Margit: Amit most kellett beküldeni arra egy hetet kaptunk, minden irányító kórháznak az alá tartozó 

intézményeket is bele kellett csatolni. Esetében Mátraházát, Kékestetőt is. Az üzemeltetésért mi vagyunk a 

felelősek. Probléma például, hogy kiszervezik a park gondozást Mátraházán, ahol lehet hogy már ónos eső esik, 

míg Budapesten süt a Nap, a közlekedésnek mi a megoldása? A lehetőségekről tájékoztattak, hogy milyen 

területet szerveznek ki és mi marad nálunk. De nekünk kell megoldani az aktuális problémákat.  

Császár László: Náluk is sok olyan terület van, hogy 0-24-ig ott vannak az emberek. Máshonnan a világ legjobb 

szerelője se fog kiigazodni, hogy mit hol talál. pl. főkapcsoló, vízelzáró, stb.  

Béres Margit: Erre azt a választ kaptuk, hogy majd felmérik a helyzetet, kapott alaprajzok, műszaki rajzok alapján. 

Gépfelügyeletet végeznek, chipeket ültetnek a gépekbe.  

Nagy István: Idegen ember nem tud jönni segíteni, akinek nincs helyismerete, gyakorlati tudása.  
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Császár László: Akik készítik ezeket a táblázatokat kitöltésre, azok nem kompetensek benne.  

Béres Margit: A következő ilyen kitöltendő, a korábbinak egy folytatása, üzemeltetéssel kapcsolatos és kifejezetten 

személyi adatokat tartalmazó táblázat. 

Kertész Márta: Tájékoztat saját kórházában lévő kiszervezett üzemeltetésről. Az látszik, hogy mindenegyes 

kulcsfigurát megtartottak, akinek rálátása van a műszaki életre. Pl műhelyvezető, műszaki előadó, villanyszerelő, 

vízvezeték szerelő. Tehát mindenki ott maradt mint korábbi szakember. A külső szolgáltatóval jó a kapcsolat, ezt 

tapasztalja. Abban lát csak kockázatot, ha egy-egy kórházba olyan embereket hoznak be, akik korábban nem 

álltak a kórháza alkalmazásában. Nincs a helyi kórháznál gyakorlati tapasztalata. A KEF által odaküldött külsős 

vállalkozók munkájára nincs ráhatásunk, nem hívják meg a műszaki vezetőnket a koordinációra. Bárki bármit 

kérhet tőlük, érdektelenek. Ha az üzemeltetés is így fog működni, akkor az érdekes lesz. Tehát csak a saját 

emberek megtartásában látja csak a lehetőséget a működésre, semmi másban.  

Tasi Andrea: A KEF-ben nem lehet bízni, mert azt ígérték, hogy megtartják az embereket, mégis más történt.  

Béres Margit: Hivatalosan nem tudni semmit. A terület átvételnek mi lesz a következménye azt nem tudni. Csak, 

hogy meg kell csinálni július 31-ig.  

 

4. TÉK teljesítmény alapon történő elszámolásnak hatása az átlagfinanszírozás után a működésre 

A napirend nem került megtárgyalásra 

 

5. Egyéb aktuális kérdések megvitatása 

Tavaszi Közgyűlés 

Béres Margit: Tájékoztat a 20223. tavaszi Közgyűlés helyszínéről. Saját intézményükben nem tudja megoldani a 

helyszínt, így javasolja, hogy oldjuk meg úgy mint tavaly a stúdióban és online történik a dolog, mert azt 

tapasztalja, hogy munkaidőben az emberek nem tudnak eljönni. 2023. május 25. az időpont. 

 

Az elnökség 7 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, hogy Béres Margit a tavalyi online stúdiós Közgyűlés költségét megkérdezi 
a rendezvényszervezőtől és kör emailben elküldi a vezetős tagjainak. 
17/2023 (IV. 18.) számú Elnökségi Határozat  

 

Az elnökség 7 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, hogy a 2023. tavaszi Közgyűlés 2023.05.25-én online formában kerüljön 
megtartásra. 
18/2023 (IV. 18.) számú Elnökségi Határozat  

 

Az őszi Konferencia 

Béres Margit: Felteszi a kérdés, hogy hány napos legyen a konferencia.  

Kertész Márta: Véleménye szerint sikeres volt a tavalyi, így javasolja, hogy legyen 3 napos.  

 
Az elnökség 7 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, hogy a 2023 október 18-20-ai MEN legyen 3 napos, Balatonalmádiban 
19/2023 (IV. 18.) számú Elnökségi Határozat  

 

Tagfelvétel:  

Az elnökség 7 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, Bodroginé Maróti Anikó új tag felvételét egyesületünkbe. 

20/2023 (IV. 18.) számú Elnökségi Határozat  
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Béres Margit: A közgyűlést bezárja 15.00 órakor.  

 
k.m.f 

 
Levezető elnök:          Jegyzőkönyv vezető: 

 
 

  Béres Margit                               Nagy Linda 

 

Tanú:                                                                                          Tanú: 
 
neve:                                                                                           neve: 
lakóhelye:                                                                                    lakóhelye: 
személyi igazolvány száma:                                                         személyi igazolvány száma: 

 

 

 

 

 

 

 

 


